
PROTOKÓŁ NR XXV/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 23 maja 2013 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 23 maja 2013 roku rozpoczęła się o 
godz.14 : 00, a zakończyła o godz. 17 : 50. 

W sesji udział wzięło 13 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą, obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli: Pani Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pan 
mecenas Tomasz Werenicz, oraz zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

I. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie ąuorum: 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 13- stu radnych, na stan 15- stu. W związku z tym 
podejmowane decyzje i uchwały będąprawomocne. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali 
na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji - stanowi on załącznik nr 4 do protokołu. 

Pani Burmistrz - Wysoka Rado bardzo bym prosiła wprowadzić do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziału 1/16 części w nieruchomości 
zabudowanej oznaczonej nr 267 w obr. 1 m. Węgorzyno 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 
glosowało: 
Za -13 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Uchwała została wprowadzona pod obrady sesji 
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c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XXIV sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 26 
marca 2013 roku: 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z X X I V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 26 marca 2013 roku. 

Protokół został sporządzony i był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz 
zamieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie. 

Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 
głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

Pan Radny Sadurek -
1. Prośba o ponowienie niektórych interpelacji z dnia 26 marca br. 
Prosiłem o pełny remont ulicy Podgórnej, a nie tylko załatanie niewielkich dziur, dziury 
pojawiają się w tych samych miejscach. Nie satysfakcjonuje mnie odpowiedź Dyrekcji Dróg, 
gdyż nie podaje ona pełnego terminu wykonania tej ulicy 

2. Oczekuję odpowiedzi, kiedy będzie zlikwidowane rozlewisko na przejściu dla pieszych 
przy Księgarni „ Fraszka " 
Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji-spróbuję rozeznać temat jeszcze raz 

3. Nie zgadzam się z odpowiedzią w sprawie przejść dla pieszych do Biedronki, a szczególnie 
bulwersujące jest stanowisko Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 
Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - ponowię monity, ponieważ uważam, że było to 
zasadne, aby te przejścia zrobić ze względu na bezpieczeństwo 

4. Nic nie zmieniło się w sprawie umieszczania na stronie internetowej protokołów z 
posiedzeń Komisji Rady Miejskiej 
Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - zostało już wyjaśnione 

5. Jak przedstawia się realizacja obietnicy Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z dnia 
19.10.2012 roku dot. wykonania chodnika przy drodze krajowej nr 20 - ulica Drawska 
Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - upomnimy się jeszcze raz 

Dziękuję Pani Burmistrz za doprowadzenie do końca i ustawienia znaku STOP na ulicy 
Drawskiej i Południowej. 
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Pan Radny Nowacki -
1. Mam takie zapytanie, chodzi mi o naszą węgorzyńską młodzież, o uczniów z naszych szkół 
z całą pewnością brakuje takiego miejsca, gdzie nasi uczniowie, młodzież mogłaby spędzić 
czas po południu chodzi mi tutaj o budowę świetlicy lub namiastkę Domu Kultury w 
Węgorzynie gdzie ta młodzież mogłaby się spotykać. Głównie chodzi mi tutaj o dzieci, gdzie 
jest potrzebna pomoc w odrabianiu lekcji 
Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - fakt, że poza miastem w Gminie Węgorzyno budujemy 
świetlice wiejskie, ale myślę, że w Węgorzynie mamy też inne miejsca, z których można 
korzystać np. Orlik, pracownia oświatowo — kulturalna przy Gimnazjum, biblioteka 

Pan Radny Cierpisz -
l .Mam pytanie odnośnie drogi Węgorzynko - Włodawa, środki tam zostały przeznaczone a 
nie zostały wykorzystane i nic nie zostało zrobione, ale środki były przeznaczone ponad 
4000zł. na tę drogę 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - były pieniądze w funduszu sołeckim w 2012 roku, ale 
nie tylko na drogę Włodawę, ale też w Węgorzynku. Tych pieniędzy nie było dużo, zostało 
zakupione kruszywo.Te pieniądze zostały przeznaczone na zakup materiałów, usługę 
transportową. Za te pieniądze została zrobiona droga w Węgorzynku. Dochodzimy do tematu 
funduszy sołeckich i ich realizacji, fundusze sołeckie są do dyspozycji sołectw. Większość 
wydatków realizuje sołtys przy pomocy mieszkańców. Należałoby zgłosić do Urzędu, że 
niektóre rzeczy zrobię sobie sam, a później przyniosę do rozliczenia faktury, a pozostałe 
rzeczy proszę, aby zajął się tym Urząd. Nie chciałabym wraz z pracownikami narzucać 
pewnych rzeczy. Na jedną drogę było za mało środków, a co dopiero na dwie? 

Pan Wróblewski sołtys Węgorzynku -To ile tych pieniędzy poszło na Węgorzynko, bo ja nie 
wiem? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - 3400 zł na zakup kruszywa na drogę w Węgorzynku, 
a faktury na transport nie sprawdzałam 

Pan Adamów sołtys Przy tonią 
1. W miejscowości Rogówko należy usunąć kasztan przy placu zabaw, ponieważ zagraża 
dzieciom 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji — zgłosimy i rozważymy procedury, aby usunąć 

2. W miejscowości Przytoń woda jest tak zakamieniona, także należałoby, aby Wodociągi coś 
zrobiły, bo nie można jej w ogóle spożywać 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - przekażemy i zobowiążemy operatora do poprawienia 
jakości wody 

Pan Rataj sołtys Cieszyna 
1 Jakiś czas temu dostałem pismo odnośnie wiaty przystankowej, chciałbym przypomnieć, że 
z tego dworca korzystają nie tylko mieszkańcy naszej wsi, ale także okolicznych wiosek. Nie 
do końca jestem za tym, żeby tylko sołectwo Cieszyno wyłożyło środki na zakup tej wiaty. 
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Jeżeli by była taka mowa, żeby sąsiednie wioski też się przyłożyły, bo też mieszkańcy 
korzystają, to zmniejszyłoby koszt, a jeśli nie, to proszę o ujęcie w budżecie na przyszły rok 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - zrozumiałam myślę, że jest to zasadne 

2,Dostałem informację, że jest ogłoszony konkurs na „ Aktywne sołectwo", chciałbym się 
dowiedzieć jaka jest pula nagród, ile sołectw wyraziło chęć? 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - mam nadzieję, że wszystkie nasze sołectwa wezmą w 
tym udział, jeśli w konkursie na „Palmę Wielkanocną" nie brali udziału, to nie wyklucza ich z 
tego, żeby mogli zająć jakieś miejsca i zdobyć nagrody, tam jest punktacja do Dożynek 
można nadrobić. Ja nie oczekiwałam deklaracji sołectw 

III. Informacje : 

a )inżyniera kontraktu dot. realizacji inwestycji pn. „ Budowa i przebudowa sieci 
wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w granicach Aglomeracji Węgorzyno -1 etap (ustna) 

Ze względu na nieobecność przedstawicieli firmy T A H A L oraz Komplet Inwest informacji 
udzielił Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Remontów Pan Jan Kosiński, oraz 
Pani Burmistrz. 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo Inwestycj a Aglomeracj a I j est dużą inwestycj ą j aką 
Gmina Węgorzyno prowadziła i prowadzi, o problemach starałam się Państwa informować na 
bieżąco. Prace na terenie obj ętym inwestycj ą trwały i nadal trwaj ą, j eszcze w ubiegły piątek 
były naprawiane pewne rzeczy, o szczegóły proszę nas dopytać, jeśli będziemy w stanie to 
odpowiemy na każde pytanie. Inwestycja miała się zakończyć we wrześniu 2011 roku, ale 
instytucja, dofinansowująca przesunęła nam termin na koniec lutego i przez to my również 
mogliśmy przesunąć ten termin wykonawcy i od końca lutego 2012 roku nadal nie udało nam 
się odebrać całości inwestycji na jaką był zorganizowany przetarg 

Pani Radna Pietrasz - ja się ciągle dopytuje, kiedy jest koniec tej inwestycji? czy te ścieki 
płyną i gdzie? czy mieszkańcy są podłączeni, czy wykonawca wziął za to już pieniądze? ja 
sobie nie wyobrażam, że ktoś robi inwestycje, ktoś jąnadzoruje, ktoś jąodbiera i ona w 
danym terminie powinna być oddana do użytku, a jeżeli nie, to C i którzy to wykonują 
powinni ponieść konsekwencje. Gdzie te ścieki lecą, czy dalej do szamb, czy do rzeki? gdzie 
są ludzie, którzy nadzorują tą inwestycje? i kto to odbiera, że ciągle jest coś do poprawienia? 

Pani Burmistrz - w 2010 roku zostały podpisane 2 umowy związane z tą inwestycją Cała 
inwestycja powinna być prowadzona przez Inżyniera kontraktu. W 2012 roku udało się 
doprowadzić do odbioru części tej inwestycji, odebrano wówczas sieci: kanalizacyjną i 
wodociągową, 17 maja dostaliśmy pozwolenie na użytkowanie dotyczące tylko i wyłącznie 
tych sieci. Cała inwestycja miała większy zakres i dotyczyła przyłączy wodociągowych i 
kanalizacyjnych, w tym zakresie do dnia dzisiejszego nie została odebrana inwestycja. 
Państwo mogliście usłyszeć w deklaracji, że będzie inwestycja zakończona z końcem lipca, 
taka była deklaracja wykonawcy. W momencie, kiedy zwołaliśmy Komisje odbioru na 
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wrzesień Komisja nie mogła dokonać odbioru, bo nie było kompletu dokumentów, a także nie 
było wykonanej całej inwestycji, brakowało studzienek i przyłączy. Zostały spisane protokoły 
z czynności odbiorowych jednakże nie doszło do dnia dzisiejszego do ich podpisania. 
Inżynier kontraktu po czerwcu zniknął z pola widzenia inwestycji, nie pokazywał się na 
terenie budowy, a z nami się również nie kontaktował. Inżynier kontraktu pojawił się na 
powrót inwestycji na początku tego roku, doszło do rozmów, Inżynier zaczął wspierać nasze 
dążenia do odbioru tej inwestycji, zostały ustalone terminy odbioru części przyłączy, 
nastąpiło to 13 maja. Kolejny termin 20 maja dotyczy przeglądu gwarancyjnego w części 
inwestycji, która była przedmiotem odbioru w ubiegłym roku. Umowa z wykonawcą została 
zakontraktowana na wartość 4 milionów 800 złotych zgodnie z umową należało w trakcie 
realizacji inwestycji zapłacić wykonawcy nie więcej niż 70 %. W związku z tym, że część 
inwestycji była dofinansowana ze środków unijnych byliśmy zobowiązani do zapłacenia 
prawie 83 %. Na chwile obecną wykonawca ma zapłacone prawie 83 % zakontraktowanych 
robót umową. Udało się rozliczyć inwestycje w instytucji dofinansowującej, środki unijne 
otrzymaliśmy, pozostałe wykonane prace powinniśmy zapłacić w momencie, kiedy będzie 
zakończenie i odbiór całości inwestycji, co na chwile obecną nie zostało dokonane. Czekamy 
na zakończenie, doprowadzenie do ostatecznych odbiorów, podpisania protokołów z 
odbiorów, to będzie moment i podstawa, kiedy wykonawca będzie mógł wy fakturować 
pozostałą część do zapłaty, w międzyczasie prawdopodobnie podwykonawca miał problemy z 
rozliczeniem się z wykonawcą. Z tego powodu Gmina Węgorzyno również znalazła się w 
Sądzie, ponieważ zgodnie z przepisami podwykonawca ma prawo żądać od wykonawcy i 
inwestora, a inwestorem jesteśmy my 

Pani Radna Pietrasz - ja chciałbym dopytać o skład Komisji, która dokonuje odbioru. Kiedy 
ostatecznie ta inwestycja zostanie zakończona, kiedy ścieki pójdą do oczyszczalni? 

Pani Burmistrz - ścieki lecą, tak jak leciały, z tego terenu objętego inwestycją nie są 
przyłączone do kanalizacji. W skład Komisji odbiorowej wchodzi: Inżynier kontraktu przy 
udziale przedstawicieli Gminy- Inwestora zgodnie z umowami. Chciałabym, aby Pan 
Kierownik przekazał Państwu jak się odbywały odbiory 13 maja i 20 maja 

Pan Kierownik Jan Kosiński - Wysoka Rado wracając do przebiegu przeglądu dotyczących 
ostatecznego odbioru w zakresie przyłączy chciałbym poinformować Państwa, że Komisja 
rozpoczęła prace 5 września 2012 roku, pracowała 3 dni. 10 września mieli się wstawić 
wszyscy przedstawiciele Komisji, lecz tego nie zrobili w związku z tym nie mogliśmy 
zakończyć tego odbioru, doprowadziliśmy do spotkania, aby sporządzić protokół z tego 
odbioru, daliśmy do podpisania wszystkim członkom Komisji i w wyniku odmówił 
podpisania protokołu wykonawca, czyli firma T A H A L , uznając, że nie zgadza się całkowicie 
z ustaleniami, a szczególnie ze stwierdzeniem, że przedmiotowa inwestycja nie może być 
przyjęta do użytkowania, ponieważ posiada mnóstwo wad i usterek. Później odbywały się 
spotkania z przedstawicielem, Inżynier kontraktu nie brał udziału w tych spotkaniach. 
Ostatnie ze spotkań miało miejsce w grudniu 2012 roku. Na przełomie stycznia i lutego 2013 
roku podjęliśmy działania w zakresie negocjacji doprowadzając do spotkania z Inżynierem, 
wykonawcą kontraktu, podwykonawcą i udało się ustalić kolejne przeglądy rozpoczętego 

Strona 5 z 19 



odbioru we wrześniu, ustaliliśmy, że odbiory odbędą, się 13 maja, a w zakresie przeglądu 
gwarancyjnego w dniu 20 maja. W dniu 13 maja Komisja dokonała przeglądu w zakresie 
przyłączy, zgodnie z obowiązującymi przepisami wykonawca jest zobowiązany do 
przedłożenia kompletu dokumentów odbiorowych, żeby rozpocząć odbiór w terenie. Po 
weryfikacji stwierdziliśmy, że kompletu dokumentów nie mamy, w dniu odbioru została 
sporządzona odrębna notatka służbowa zobowiązująca wykonawcę do przedłożenia 
brakujących dokumentów w terminie 14 dni. Przede wszystkim brakowało dokumentów 
stwierdzających prawidłowe wykonanie robót zgodnie z umową, projektem, a także 
oświadczeń Kierownika budowy potwierdzonych przez Inspektorów Nadzoru w branży 
drogowej i sanitarnej. W wyniku przeglądu stwierdzono mnóstwo wad i usterek, 
niedokończonych robót. Terenu nie odtworzono, nie przywrócono stanu, takiego jak przed 
rozpoczęciem robót. W związku z tym Komisja stwierdziła, że przygotuje projekt protokołu 
odbioru i ten projekt nie jest podpisany, ponieważ wykonawca musi przedłożyć wszystkie 
brakujące dokumenty i wykonać wszystkie roboty, których w terminie nie wykonał. W 
sierpniu Pani Burmistrz swoim zarządzeniem dokonała poszerzenia Komisji o dodatkowe 
osoby. Na dzień dzisiejszy protokół w zakresie zakończenia realizacji przyłączy 
wodociągowych nie j est podpisany, roboty j eszcze trwały wczoraj i nie zostały zakończone. 
Czekamy na zakończenie tych robót, oraz uzupełnienie tych wszystkich dokumentów. Jeżeli 
chodzi o protokół przeglądu gwarancyjnego, to pojawiły się pewne „ schody " dlatego, że 
Komisja rozpoczęła pracę od stwierdzenia, czy mamy komplet dokumentów upoważniających 
do przeprowadzenia odbioru, w większości zostały te dokumenty przedłożone i uzgodniliśmy, 
że pozostałe dokumenty zostaną przedłożone w ciągu najbliższych dni. Komisja swoje prace 
w terenie rozpoczęła około godziny 10 i tutaj zaczęły się dziać dziwne rzeczy, których 
wcześniej nie było, dlatego że ja zauważyłem, że Inżynier kontraktu nie przeglądał robót, nie 
sprawdzał pod względem fachowości, po przejściu około 50 % trasy stwierdził, że nie ma 
czasu, idzie pisać protokół do sali, a Komisja niech pracuje w terenie sama. Naszym zadaniem 
było przejście całej trasy kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej, w trakcie przeglądu 
stwierdziliśmy kilkadziesiąt uwag i usterek, które znajdą się w protokole przeglądu 
gwarancyjnego. Po powrocie do Urzędu Inżynier Kontraktu stwierdził, że jest umówiony, 
zostaliśmy sami, nie było sensu dalej kontynuować pracy Komisji, zostałem z 
przedstawicielem pana Inżyniera kontraktu Panią Bitenc i przedstawicielami wykonawcy. 
Panowie również się spieszyli i nie spisaliśmy tego protokołu odbioru, co było obowiązkiem 
Komisji. Ten protokół zostanie rozesłany wszystkim przedstawicielom Komisji, tam znajdą 
się wszystkie usterki. Inwestycja niejest zakończona, dlatego że ciągle są fuszerki, roboty są 
wykonywanie nie zgodnie z warunkami technicznymi, pozwoleniem na budowę, przepisami 
prawa budowlanego i naszą umową 

Pan Radny Sadurek - czy jeszcze będą kopać? 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Jan Mazur o - będąc na dyżurze w Gminie spotykam się 
ze stwierdzeniami, że przedstawiciele, wykonawcy i Inżynier kontraktu twierdzą, że roboty 
zostały zakończone, wygląda na to, że my zajmujemy się drobnymi usterkami. Proszę mi 
powiedzieć, j akie to są wady i usterki, czy to są drobne usterki? 
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Pani Radna Pietrasz - czy nie można wymienić Inżyniera kontraktu? czy są takie możliwości 
prawne? 

Pani Radna Górniak - jakie są sankcje za nieterminowe wykonanie robót? 

Pan Moroz mieszkaniec Gminy Węgorzyno - mnie bardzo niepokoi ta suma wydanych 
pieniędzy, że tyle pieniędzy wykonawcy zapłacono. Jak te częściowe odbiory były wykonane, 
że tyle pieniędzy zostało wydanych? 

Pani Burmistrz - Gmina ma pieniądze na zapłacenie wykonawcy i żąda wykonania zgodnie z 
umową, a wtedy będziemy się rozliczać, a nie może być tak, że nie wykonamy nic i od was 
nic nie chcemy. To nie jest załatwienie sprawy. Są 3 przepompownie sieciowe, jedna z nich 
jest tylko ogrodzona i zabezpieczona. Inwestycja jest dość duża i wartościowa, przetargi 
odbyły się w 2010 roku, umowy zostały podpisane w 2010 roku. W tych umowach są sankcje 
za nieterminowe wykonanie inwestycji, tylko te sankcje tj. 1 % za każdy dzień opóźnienia, ale 
nie więcej niż 20 % umowy, czyli jak się spóźnią 20 dni, to jest ten max, jaki możemy 
zażądać kary. M y jesteśmy spóźnieni mogę powiedzieć 200 dni, wiec to nie ma żadnego 
wpływu na ich motywowanie do pracy 

Pan Mikulski mieszkaniec Gminy Węgorzyno - ja spisałem umowę do 30 kwietnia, że mi 
zrobią porządek na podwórku, dopiero zakończyli to wczoraj, tam jest zrobiony „ bubel " nie 
wiem, kto to będzie dalej robił, bo z żadnym Inżynierem nie mogę się dogadać 

Pani Burmistrz - ja jeszcze tylko odpowiem na pytanie Radnego Sadurka, czy jeszcze będą 
kopać, bo to jest istotne dla mieszkańców. Mam wrażenie, że będą musieli kopać, jeśli będą 
chcieli dokończyć inwestycję 

Pani Radna Kamińska - czy te protokoły odbioru z września tamtego roku różnią się od tych 
obecnych? 

Pan Kierownik Jan Kosiński - mnóstwo usterek i wad, które zostały stwierdzone w 
protokołach wrześniowych zostały w między czasie w większości usunięte do przeglądów 
majowych, ale nie wszystkie 

Pan Radny Zieliński - czy musieliśmy zapłacić im tyle pieniędzy? 

Pani Burmistrz — gdybym była Inżynierem kontraktu prowadziłabym tą inwestycję trochę 
inaczej przede wszystkim, jeśli chodzi o rozliczenie. Gmina Węgorzyno od początku płacenia 
za wykonane częściowo inwestycje płaciła i to, co było przedmiotem dofinansowania, i to co 
nie było przedmiotem dofinansowania, nie przewidując jakie mogą być konsekwencje 
opieszałości firmy. Myśleliśmy, że wszystko będzie dobrze. Wykonawca musi udzielić 3 łat 
gwarancji na tą inwestycję, czyli jeśli w ciągu 3 lat od momentu odbioru coś będzie się działo 
złego, to ma obowiązek przyjść i naprawić 
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Przewodniczący Rady Miejskiejp. Jan Mazuro - czy w umowie znajduje się zapis, że po 
odbiorze robót Gmina zatrzymuje jakiś % wartości robót na gwarancję prac? a drugie pytanie, 
czy oprócz tej dużej inwestycji wyskoczyły w trakcie prac jakieś dodatkowe? czy firmy mają 
protokoły tych dodatkowych prac? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - w odbiorach będą na pewno wykazane jeszcze wady 
i usterki, jeżeli na 4 miliony był kontrakt, z tego 5 % było to zabezpieczenie na wykonanie 
umowy, to zabezpieczenie w 70 % zwalnia się dla wykonawcy w momencie odbioru robót i 
30 % zostaje na okres 3 łat. Z dodatkowymi robotami wyszło tak, że już po I kwartale były 
protokoły przygotowane przez wykonawcę przy udziale podwykonawcy, wszystkie protokoły 
zostały podpisane przez Inżyniera. M y żeśmy odesłali bez podpisu oprócz 3 pierwszych z nie 
świadomości. Wzięliśmy sobie do pomocy osobę, która ma szeroką wiedzę na temat 
rozliczania i wyliczania tych dodatkowych robót. Inżynier w pismach obecnie zagraża, że oni 
będą dążyć do tego, aby te protokoły były podpisane, ale to na pewno będzie przedmiotem 
biegłego sądowego, który uzna czy to było do zastosowania 

b ) sprawozdanie z realizacji „ Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za rok 2012 - druk nr 1 

Komisje zapoznały się ze sprawozdaniem na druku nr 1 

c) informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2012 roku -
druk nr 2 

Przewodniczący Rady Miejskiejp. Jan Mazuro - jeśli chodzi o zasiłki rodzinne, to ta kwota 
zmalała, z tytułu urodzenia dziecka, to tak mało dzieci się teraz rodzi? 

Pani Monika Dobrzaniecka Zastępca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej - mamy 
mniej urodzeń, i mniej osób korzysta z tego 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Jan Mazuro — ale dlaczego korzysta mniej osób? 

Pani Monika Dobrzaniecka Zastępca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej - te pierwsze 
1000 zł jest dla wszystkich, nie wszystkie kobiety wnioskują o te 1000 zł. Drugi tysiąc jest 
dla kobiet, które mająprawo do zasiłku rodzinnego, ale tu już musi być kryterium dochodowe 
i dużo osób nie może z tego korzystać, bo przekracza kryterium 

Przewodniczący Rady Miejskiejp. Jan Mazuro - a dlaczego dodatki mieszkaniowe maleją? 
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Pani Monika Dobrzaniecka Zastępca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej - kryterium 
dochodowe dodatku mieszkaniowego nie zmienia się, kiedy wzrasta pensum, wtedy te osoby 
nie mają prawa do dodatku mieszkaniowego 

Pan Korcz sołtys Mielna - kiedy młodzi ludzie przestaną brać zasiłki, a zaczną pracować? ja 
osobiście znam młodych ludzi, którzy powinni pracować 

Pani Monika Dobrzaniecka Zastępca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej — nie 
potrafię Panu odpowiedzieć na to pytanie 

Pani Radna Pietrasz - pan sołtys zapytał, dlaczego ludzie idą po zasiłki, a nie do pracy. Ja 
kiedyś wnioskowałam, żebyśmy zrobili taką debatę jak wygląda stan bezrobocia w naszej 
Gminie, czy faktycznie nie ma tu miejsc pracy, albo jest ich za dużo. Czy można by było taką 
debatę przeprowadzić na którejś z sesji? 

Pani Radna Kamińska —jak ludzie, którym się zaproponowało pracę, zareagowali na to, że 
teraz mniej dostali z Ośrodka Pomocy Społecznej? 

Pani Burmistrz — w maju ruszyły programy prac tj. prace społeczno -użyteczne, jest to 10 
godzin tygodniowo, oraz program „Piękna wieś ". Po ruszeniu projektów miałam wizytę 
rodziny z pretensjami, która dostała pracę w ramach tego projektu, dlaczego daliśmy im tą 
pracę, a teraz mniej dostają z Ośrodka Pomocy Społecznej, są niezadowoleni, że znalazła się 
dla nich praca. Oni mogą zrezygnować, ale to się wiąże z tym, że zostaną skreśleni z listy 
Ośrodka Pomocy Społecznej, jak również będąmiełi problemy ze znalezieniem zatrudnienia 

Komisje zapoznały się z informacją na druku nr 2 

d ) ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla Gminy Węgorzyno ( ocena dostępna 
jest na stronie internetowej www.bip.wegorzyno.pl w zakładce Materiały na najbliższą sesję 
oraz w Biurze Rady Miejskiej) - druk nr 3 

Komisje zapoznały się z oceną zasobów na druku nr 3 

e) Informacje Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

Pani Burmistrz - przedstawiła informację z działalności między sesjami za pomocą 
prezentacji multimedialnej ( która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 
podczas której omawiane były następujące kwestie : 

- podpisanie umowy na dofinansowanie remontu drogi w Winnikach z Funduszu ochrony 
Gruntów Rolnych 

- 5.04 - VI Gala Sportu Powiatu 

- 24.04 - Podpisanie petycji z Burmistrzem Dobrzan 

- 27.04 - Święto Rzemiosła Zachodniopomorskiego w Łobzie 

- 1.05 - 4.05 - Majówka w Węgorzynie 

Strona 9 z 19 



- Majówka w Mieszewie 

- 18.05-19.05 - Noc Muzeów 

- Spotkanie z Dyrektorami Szkół, Przedszkoli dot. założeń projektowych arkuszy 
organizacyjnych na kolejny rok szkolny 

- Spotkanie z Naczelnikiem Urzędu Skarbowego 

- Spotkanie z Okręgowym Zarządem Polskiego Związku Wędkarskiego 

- Spotkanie z Burmistrz Dobrej w sprawie dowozu uczniów do Mieszewa oraz Zwierzynka 

- Spotkanie z Prezesem Związku Gmin R X X I w Słajsinie na temat przejmowania wysypiska 
w Kraśniku 

- Spotkanie zespołu Parków Krajobrazowych 

- Spotkanie z mieszkańcami Kąkolewic dot. remontu drogi w Kąkolewicach 

- Walne zebrania członków stowarzyszenia SIEJA, R X X I , L G D 

- Apele z okazji uchwalenia Konstytucji III maja 

- spotkanie wiejskie dot. opłaty śmieciowej 

- Święto Przedszkolaka 

- Festiwal Piosenki Przedszkolnej w Ińsku 

- Apel z okazji Dnia Strażaka - Komenda Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie 

- 19,05 - uroczysta Msza Święta w Węgorzynie 

-19.05 - spotkanie z przedstawicielami z PIS-u 

- 20.05 - spotkanie z Prezesem PBO GR1NBUD - w sprawie realizacji kary na rzecz Gminy 
Węgorzyno 

- Obchody Dnia Ziemi 

- Przetarg na udzielenie kredytu długoterminowego 

- Uzgodnienie realizacji napraw po sezonie zimowym 

- Spotkanie z Przedstawicielami Posterunku Energetycznego w Łobzie w sprawie 
uzupełnienia oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Węgorzyno 

- Zadeklarowanie udziału w przetargu na zakup energii elektrycznej 

- Sprzedaż nieruchomości w Cieszynie nad jeziorem 

- Zbiórka gabarytów 
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IV. Podjęcie uchwał w sprawie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie skargi wniesionej 
przez Panią Bogusławę Knobłoch na działalność Burmistrza Węgorzyna - druk nr 4 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnejp. Szostakiewicz - przedstawił stanowisko Komisji 
wobec powyższego projektu 

Przewodniczący Rady Miejskiejp. Mazuro - na Komisjach była dyskusja w tym temacie, 
ponieważ sprawa nadal nie jest załatwiona. Mieszkańcowi, który ma trudny dojazd trzeba 
pomóc, problem własności dróg jest zawiły. Stanowisko Komisji Rewizyjnej jest takie, że 
skarga jest zasadna 

Pani Burmistrz - skarga jest na moje działania, że mieszkaniec nie dostał żadnej odpowiedzi 
na pisma, w których prosi o naprawę drogi. Temat nie jest prosty i ciągnie się od kilku 
kadencji, ale prawdą jest, że mieszkaniec nie dostał żadnej odpowiedzi 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Węgorzyno - druk nr 5 

Pani Burmistrz - ustawa o utrzymaniu czystości została znowelizowana po raz kolejny i 
weszły w życie kolejne poprawki, które umożliwiały, aby obowiązek wyposażenia w 
pojemniki lub worki na śmieci miała Gmina i nie obciążać mieszkańca, lub właściciela 
nieruchomości 

Przewodniczący Komisji Budzeto w o-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
glosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXV/244/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 23 maja 2013 roku 

w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Węgorzyno 

( uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 
opłaty - druk nr 6 

Pani Burmistrz - nowelizacja, która weszła w życie 6 marca wprowadza jeszcze jedne 
udogodnienia, z których też chcemy skorzystać, ta nowelizacja pozwala zróżnicować stawkę. 
Bardzo proszę o podjęcie tej uchwały, z uwagi na to, że mamy społeczeństwo zubożałe i te 
11,50 zł może być dotkliwą opłatą, jeśli chodzi o rodziny wieloosobowe. W takich rodzinach, 
gdzie jest 5 lub więcej osób chciałabym wprowadzić opłatę 8 zł. od osoby 

Pani Radna Kamińska - chciałabym podziękować Pani Burmistrz, że dołączyła do tego 
projektu. Chciałabym zapytać ile w skali procentowej obejmuje to naszą Gminę i jakie to są 
koszty? 

Pani Burmistrz- ze złożonych deklaracji wynika, że 25 %, to są właśnie te rodziny, gdzie ich 
skład wynosi powyżej 5 osób. Nie chciałabym mówić o żadnych kwotach, ponieważ jesteśmy 
przed przetargiem 

Pani Radna Górniak - jeśl i będzie przetarg i to wszystko ruszy, czy będzie możliwość 
obniżania opłaty śmieciowej? ze względu na zubożenie naszego społeczeństwa uważam, że te 
opłaty i tak są wysokie 

Pani Burmistrz - cały system ma polegać na samofinansowaniu się, czyli Gmina nie ma 
prawa zarabiać na opłacie śmieciowej. Jeśli to wszystko ruszy i będziemy widzieli, że jest 
więcej wpływów, to będziemy zmuszeni prawem obniżyć tę opłatę 

Pan Stępień sołtys Zwierzynka - a co będzie z tymi, którzy nie będą płacić za śmieci? 
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Pani Burmistrz - Gmina ma uprawnienia, żeby prowadzić egzekucję 

Pani Radna Pietrasz - kiedy ruszy edukacja w sprawie selektywnej zbiórki śmieci, bo z tym 
jesteśmy w tyle i wiele ludzi nie wie, jak to będzie wyglądało 

Pani Burmistrz - sprawa edukowania odnośnie opłaty śmieciowej cały czas trwała, to niejest 
tak, że my w tym temacie nic nie robiliśmy 

Pani Radna Górniak - mam prośbę, żeby każdy mieszkaniec dostał taką ulotkę, gdzie będzie 
wiedział, do jakiego pojemnika wrzucać jakie śmieci 

Pan Białek sołtys Lesięcina - ja się chciałem zapytać odnośnie tej ulgi, czy tu tylko chodzi o 
śmieci segregowane? czy nie segregowane też? 

Pani Burmistrz - my nie możemy nie segregować śmieci, i stosować innych opłat, ponieważ 
na Gminę jest nałożony obowiązek zorganizowania systemu selektywnej zbiórki odpadów 
komunalnych. Jeśli tego nie będziemy robić, to zostaną na nas nałożone kary 

Pan Radny Cierpisz - dostarczając deklaracje dla mieszkańca była wstępna informacja jak to 
ma się odbywać, my musimy się nauczyć segregować śmieci 

Pani Radna Pietrasz - Pani Burmistrz do kogo mamy się zgłaszać z pytaniami jeżeli chodzi o 
zbiórkę śmieci? 

Pani Burmistrz — na te pytania może odpowiedzieć kilku pracowników. Pani Janina Mazuro, 
Pani Sekretarz, ja, Pani Iwona Warsz - Macedońska 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-10 
Przeciw -1 
Wstrzymało się — 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

( uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w 
sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi - druk nr 7 

Pan Radny Sadurek ~ ja mam ciągle to samo pytanie. Jeżeli wyprodukuje się więcej tych 
odpadów zmieszanych, więcej niż 30 litrów na tydzień, to co dalej? 

Pani Burmistrz — każdą nadwyżkę mieszkaniec będzie mógł ulokować w PSZOK-u, tylko na 
własny koszt dzwoniąc do nich i zostaną przyjęte bezpłatnie w PSZOK- u od Pana 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

( uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2013 - druk nr 8 

Przewodniczący Komisji B udzeto wo-Gosp o darczej - p. Jan Szymko — Komisje wnioskują, 
aby w pkt. 2 ppkt. 10 uzasadnienia środki przeznaczyć na adaptację budynku w Kraśniku na 
mieszkania, oraz w pkt. 2 ppkt. 11 uzasadnienia środki przeznaczyć na dokumentację 
projektową ul. Zamkowa, Pionierów, Witosa, Sikorskiego 
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Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pani Burmistrz - Wysoka Rado bardzo proszę przyjąć autopoprawką wnioski Komisji jak 
również w § 3 pkt. 2 wydatki budżetowe na 2013 rok - wydatki bieżące - 20.152.697,87 
złotych, wydatki majątkowe 9,309.282,00 złote 

Pani Radna Pietrusz - z uwagi na to, że Komisje przegłosowały, żeby pieniądze przeznaczyć 
na dokumentację projektową ulicy Zanikowej, Pionierów, Witosa, Sikorskiego mam pytanie 
dlaczego? są to ulice po inwestycji, czyli kanalizacji, na to jest gwarancja. Czy można coś 
robić na ulicach, które są objęte gwarancją? dlaczego te ulice? skąd to wynika? 

Pani Burmistrz - czekamy na środki za „Lato z Węgorzem", które maj ą wpłynąć w tym roku 
i nie chciałabym przeznaczyć ich na wydatki bieżące, tylko na konkretne majątkowe. Tutaj 
były dwie propozycje: remont skrzyżowania w Węgorzynie przy banku, lub dokumentacja 
projektowa przy ulicy Zamkowej, Witosa, Pionierów, Sikorskiego. Zgadzam się z decyzją 
Radnych, aby nie przeznaczać tych pieniędzy na dokumentację projektową na skrzyżowanie 
przy banlcu. Też jestem tego zdania, aby nie przeznaczać na to skrzyżowanie, bo ono niejest 
nasze, tylko należy do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Jest takie oczekiwanie Województwa, 
że Gmina zrobi projekt a oni i wykorzystując ten projekt zrobią remont w przyszłości. 
Przekazanie tej kwoty na dokumentację projektową ulic spowoduje to, że w dokumentacji 
projektowej będą również kosztorysy inwestorskie i będziemy wiedzieć ile pieniędzy 
zabezpieczać w kolejnych latach w budżecie Gminy, aby po kolei sukcesywnie te ulice robić, 
ponieważ to są nasze ulice. To są tereny, po których biegła Inwestycja Aglomeracja, zawsze 
inwestycje polegają na tym, że mają być dokonane odtworzenia nawierzchni, ale w takim 
stanie, jakim były. Zgadzam się z tym, że inwestycja po zrealizowaniu jest objęta gwarancją, 
ale to, że Państwo dzisiaj zadecydujecie i przeznaczycie te środki na dokumentację 
projektową nie oznacza, że jutro lub w przyszłym roku już będą piękne jezdnie i chodniki. M y 
dopiero będziemy mogli zlecić lub wyłonić w przetargu projektanta, który zrobi projekt 
zezwolenia na budowę. Proces inwestycyjny trwa długo. 

Pani Radna Pietrusz - ja się zgadzam z Panią Burmistrz, ale mam taką uwagę, 
rozmawialiśmy o Ośrodku Pomocy Społecznej, w jakich warunkach oni pracują. Przez 3 lata 
tej kadencji nie zrobiliśmy nic. Należałoby pomyśleć, żeby te pieniądze przeznaczyć 
przynajmniej na jakieś koncepcje, a nie na tak odrębną inwestycję 

Pani Burmistrz - chciałabym przypomnieć, że na potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej 
miała być przeznaczona Biblioteka, w momencie budowy Gimnazjum był budowany obiekt, 
do którego miała być przeniesiona Biblioteka, nie zostało to zrobione. A te 3 lata obecnej 
kadencji nie można powiedzieć, że nie zrobiliśmy nic, może nie udało się sfinalizować tego 
zadania, ale to nie polega na tym, żeby podjąć decyzję od razu 

Przewodniczący Rady Miejskiej - chcemy zrobić trochę dróg w terenie wiejskim, 
powinienem wcześniej zawnioskować, aby przeznaczyć na drogę w Ginawie, która od 20 lat 
nie jest zrobiona, ale to nie na tym rzecz polega. Chciałbym, aby tak to zostało, żeby te 
pieniądze przeznaczyć na te ulice 
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W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-11 
Przeciw -1 
Wstrzymało się - 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXV/247/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 23 maja 2013 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2013 

( uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2013-2020 - druk nr 9 

Pani Burmistrz - proszę Wysoką Radę o przyj ęcie autopoprawką tych rzeczy, które są 
konsekwencją tej uchwały przed chwilą podjętej 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXV/248/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 23 maja 2013 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 
2013-2020 

( uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenie zgody na 
nabycie udziału 1/16 części w nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr 267 w obr. 1 m. 
Węgorzyno - dodatkowy druk nr JJ) 

Pani Burmistrz — przy ulicy Kościuszki 21 Gmina Węgorzyno jest współwłaścicielem 
nieruchomości. Gminie Węgorzyno przysługuje udział 1/2, pozostała 1/2 jest przyznana wielu 
osobom. Jeden ze współwłaścicieli nie mieszka na tej nieruchomości. Bardzo bym prosiła o 
podjęcie tej uchwały, która pozwoli mi prowadzić dalsze rozmowy w tej sprawie 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 
wobec powyższego projektu 

Pani Burmistrz -Pani Radna Pietrusz zgłaszała niezadowolenie z obsługi pracowników, ale 
nie przyszła Pani do mnie, aby ten temat rozwinąć i wyjaśnić 

- Pan Nowacki jest instruktorem na Orliku, pracuje w Gimnazjum 

- Jeżeli chodzi o protokoły z Komisji, na internecie jest już przygotowana zakładka, ale 
jesteśmy w trakcie przygotowania tych protokołów, ponieważ nie wszystkie informacje w 
nich zawarte mogą się tam znaleźć ze względu na ochronę danych osobowych 

- Pani Radna Górniak zgłaszała interpelacje odnośnie pomocy dla osób niezarejestrowanych, 
zostało to przekazane dla Ośrodka Pomocy Społecznej 
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- Pan Radny Gwóźdź zgłaszał interpelacje odnośnie progu zwalniającego. Czekamy na 
odpowiedź Przewodniczącej Rady Osiedlowej w tym temacie 

- Pani Radna Sławska zgłaszała, aby zabezpieczyć pompę na ulicy Kolejowej. Pracownik 
Urzędu już to zabezpieczył 

- Pan Rataj zgłaszał interpelacje odnośnie pompy na Wydmuchach. Pracownik rozpracował 
już koszt szacunkowy tej naprawy wynosi on 3000 zł. Szczegóły przedstawię na zebraniu 

- Jeśli chodzi o zwiększenie mocy w budynku Przedszkola sprawdzaliśmy i jest już decyzja o 
tym, że będzie zwiększona 

- Jak zabezpieczyć przed tym, żeby nie wyprzedawać obiektów, które były wcześniej 
wyremontowane z funduszu sołeckiego lub budżetu, w takiej sytuacji zawsze pytamy o opinię 
mieszkańców na zebraniu sołeckim 

- Odnośnie remontu dróg do Sulic, Gościsławia te drogi są co roku remontowane. Pieniędzy 
na drogi jest zawsze za mało, takie doraźne łatanie jest tylko chwilowe 

- Łatanie na drogach powiatowych już zleciliśmy i te naprawy się odbywają 

VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

- Udział w „ Gali Sportu " - była bardzo uroczysta, byli dostojni goście. Wiele osób było 
zachwyconych wystrojem naszej hali 

- Apele z okazji uchwalenia Konstytucji 3 Maja w Gimnazjum, Szkole Podstawowej w 
Węgorzynie, w Szkole Podstawowej w Runowie Pomorskim 

- Odbyło się złożenie kwiatów, łącznie z Mszą za ojczyznę 

- Kiedyś wpłynęła skarga na działania Pani Burmistrz o nie wydaniu zaświadczenia o 
osobistym prowadzeniu gospodarstwa, Pan Elwart otrzymał odpowiedź. Decyzja Pani 
Burmistrz została utrzymana w mocy, nie wiem czy przyjdzie odpowiedź na skargę 

- Dyżury, gdzie petenci pytają głównie o odpady komunalne 

- Podpisywanie pism, uchwał 

VII . Wolne wnioski i komunikaty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wpłynęło do nas zaproszenie na 15 czerwca do Płot na 
Igrzyska Samorządów Gmin, w zeszłym roku uczestniczyliśmy, mieszkańcy, sołtysi. Mamy 
również zaproszenie na uroczystą sesje Rady Powiatu, która odbędzie się 28 maja 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - odnośnie skargi złożonej przez Pana Elwarta o 
odmowie wydania zaświadczenia o prowadzeniu gospodarstwa. W lipcu ten Pan złożył 
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zażalenie do SKO. Samorządowe Kolegium Odwoławcze zwróciło się do nas do ponownego 
rozpatrzenia, żeby przedłożyć inne dowody i dokonać ich oceny. Po tej ocenie wydaliśmy 
ponownie odmowę wydania tego zaświadczenia, za tym było kolejne zażałeme Pana Elwarta i 
w między czasie skarga do Biura Rady Miejskiej. Pan Mecenas uznał, że należy tą skargę 
włączyć w postępowanie, które jest prowadzone przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze 
i otrzymaliśmy już prawomocne postanowienie o odrzuceniu zażalenia i utrzymaniu naszego 
postanowienia w mocy. Czyli nasze postanowienie o odmowie wydania zaświadczenia jest 
prawomocne 

Pani Radna Górniak - odczytała treść zaproszenia odnośnie tradycji Święcenia pól, które 
odbędzie się 11 czerwca o godzinie 17:00 w Siełsku 

Pan Radny Nowacki - poinformował o „ Meczu przyj aźni " na Orliku, zaproponował, aby 
zebrać kilku chętnych do drużyny 

Pani Burmistrz — odczytała treść podziękowania za okazane zrozumienie i pomoc włożoną 
przy kościele filialnym w Winnikach 

VIII. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Jan Mazuro zamknął X X V sesję 
Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 19 ponumerowanych stron oraz 12 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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